
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 21. august 2019 

Kl. 17:00-19:00 

Mødelokale 1 på Højmarkskolen 
 

Fraværende: Elevråd, Claus Kulmbach, Karsten Madsen,  

Revideret dagsorden 

Meddelelser/orientering 
 
SB 
 

 
 

 
 
Ledelse 
 

 
 

 

 
 
Personale 
 

 
TR 
 

 
Elevråd 
 

 

 
Skole og forældre 
holder møde i 15+16 

november tilmelding 
den 30/9. 
mm 
 
Elevløft 
Status på skolen – 
orientering omkring 

in-put fra SB 
Proces mod ny 

skoleleder og SFO-
leder 
mm 
 
Nyvalgte medlemmer 

af skolebestyrelsen 
 
Almen og 
specialafdelingen 
 
Nyt fra 

- Status på elevløft år 2, 

2018/19. Vi nåede 

desværre ikke målet. Kører 

videre dette skoleår og der 

arbejdes hårdt på dette 3-

årige projekt. 

- Tilbudt ekstern leder til at 

hjælpe LC indtil november, 

men klares internt. 

- Skoledag for indskoling er 

forkortet, hvilket evt. 

rammer ’’busbørn’’ – der 

er én der bliver ramt, 

ingen henvendelser om 

problemer herom. 

- MinUddannelse. Skal 

bruges i almen, hvor 

Årsplaner (og mindst to 

forløb) skal være 

tilgængelig for forældre og 

man kan lave ugeplaner 

m.m.. Skriv med 

information sendes ud til 

forældre. Tosprogede 

forældre skal tænkes ind – 

også ift. forældremøder o. 

lign. 

- Forældremøder. Udskoling 

og 3. klasse rammer 

hinanden, men ellers er 

det lagt så årgangene ikke 

rammer hinanden. Der 

skal tages referat på disse 

20 

min 



møder. Hele skolen 

opfordres til ikke at sætte 

datoerne/tiderne samlet, 

så der er mulighed for at 

besøge flere årgange ved 

søskende. 

- Arbejdsgruppe vedrørende 

cafésamtaler i udskolingen, 

hvor tiderne bliver flere så 

alle har mulighed for at 

tale med den lærer de 

ønsker og rummet 

udvides, så der er mere 

plads. 

- Overgange fra fødeskoler 

til Højmarkskolen. 

Sammenkomster mellem 

6. klasser har været en 

succes. Gruppen arbejder 

videre med tiltag for at 

gøre det endnu bedre til de 

næste årgange. De 

forskellige skolebestyrelser 

snakker ligeledes sammen 

om flere gode tiltag. 

- Elevfravær. Ny lov på vej, 

som betyder at forældre 

kan trækkes i børneydelser 

ved for stort ulovligt 

fravær (15 %). Skriv vedr. 

elevfravær sendes ud til 

forældre og specificeres for 

personale. 

- Elevråd vælges i august og 

ny formand vælges fra 8. 

årgang i start september. 

 

- Skole og forældre holder 

møde. 

 



- Ny tilbygning taget i brug 

for Spec. Udfordring med 

så meget nyt, men er 

lykkes fint. Spec nu helt 

samlet i Spec. 

 
- HIL har fået nye 

arbejdsopgaver som 

faglig/didaktisk vejleder, 

ved siden af stadig at være 

dansklærer i 8.B. 

- CO-teaching er så småt 

blevet implementeret efter 

sommer, både i almen og 

Spec. 

 

- Orienteret om 

vikarsituationen for lærere 

i Spec. 

Skolebestyrelsens 

opgaver, regler og 

rammer 

Styrelsesvedtægt for 

skolebestyrelser i 
Vejen Kommune  
Vedhæftet som bilag 

- JDK & CB skiftes til at 

være referent ved SB-

møder. 

- LC spørger om 

beslutningsprotokol. 

10 

min 

Voldspolitik godkendt af 

AT 

Voldspolitik 

(vedhæftet) 

Hvad er det fortsatte 

arbejde 

- Påbud 1 indsendt og 

godkendt. 

- Påbud 2 indsendt og 

afventer godkendelse. 

 

- Ambulanceplan lavet for 

almendel. 

 
- De tre AMR’er skal på 

kursus i psykisk 

førstehjælp. 

10 

min 

Kalender 

 

Vi skal have fastlagt 

vores møderække for 

det kommende 

skoleår. Medbring 

kalender. 

- Torsdag den 12. 

september 17.00-19.00 

- Tirsdag den 22. oktober fra 

17.00-20.00 

- Torsdag 28. november 

20 

min 



Budgethøring: 
Høringsperioden vil 

være fra den 9. 
oktober til den 23. 

oktober.  

17.00-19.00 

- Tirsdag den 17. december 

17.00-19.00 

Årsberetning 

 

Afklaring af tidspunkt 

Malene har ønsket, at 

vi, set i lyset af 

ansættelse af en ny 

skoleleder, løber 

vores beslutning om 

afgivelse af 

årsberetningen 

igennem:  

Ide fra Føvling – på 

en forældredag i 10-

pausen. 

Enighed om at 

årsberetningen skal 

ligge i forbindelse 

med anden aktivitet. 

Beretningen lægges 

på Aula. 

Vi forsøger at lægge 

en ”åbent hus” dag i 

august/september. 

Dato skrives ind i 

bestyrelsens 

opstartsbrev, der 

udsendes i august på 

Aula. 

- Årsberetning laves når 

fastansat skoleleder og 

SFO leder er på plads. 

15 

min 

Årshjul 

 

Hvad ønsker SB af 

oplæg fra 

skolen/specialcenteret 

i det kommende 

skoleår og hvornår. 

 

Fx skoleværkstedet, 

legeteket, 

mælkepakning mv. 

Se vedhæftet bilag 

med forslag 

forældreforslag 

- Forslag til årshjul. LC tager 

den med på MED-møde 

mandag d. 26/8. 

25 

min 

SBs deltagelse i Fordeling af - Forældrerepresæntanter 10 



 

 
Ref: JDK 

forældremøder 

 

forældremøder. Er det 

et fælles oplæg, der 

skal fremlægges? 

Medbring kalender. 

deltager i 0., 4. & 7. 

- Rikke deltager på 0. 

årgang. Hvis andre kan 

melder de ind til Rikke. 

- Jan og Marlene deltager 

ved 4. årgang. 

- Rikke og Sanne deltager 

ved 7. årgang. 

min 

Punkter til næste SB 

 

 

 

 - Opfølgning på 

buddyordning (forældre 

hjælper andre forældre). 

- LC kontakter Glejbjerg 

omkring 

skolebestyrelsessamarbejd

e og arrangementer ang. 

overgange fra fødeskoler 

til Højmarkskolen. 

- ABA-anlæg. 

5 

min 

Evt.  - Forældremødet for 

kommende 7. årgang er 

flytte, så den ikke er Sankt 

Hans Aften. 

5 

min 


